
Geachte heer/mevrouw, 

 

Bij deze wil ik graag reageren op de voorgenomen wijzigingen in de RACT.  

Ik maak mij ernstig zorgen over de keuzes die hierbij zijn gemaakt, hier onder een opsomming van de 

kritiekpunten die ik heb: 

- De F3 single shot is een goed alternatief voor de professionele shell, ik vrees dat veel 

mensen bij dit verbod de weg naar het buitenland gaan zoeken om de illegale alternatieven 

te kopen. Het gevaar bij de zogenoemde shell is dat deze voor professionals bedoeld zijn en 

dus vaak schietlont bevatten, dit betekend dat deze direct af gaan op het moment van 

afsteken. Zorg dat er legale alternatieven beschikbaar blijven, in de vorm van de F3 single 

shot. 

- In Nederland zijn verschillende importeurs actief die ook vuurwerk importeren voor de 

markt in andere landen in Europa, dit vuurwerk wordt ook in Nederland in bunkers 

opgeslagen. Bij een verbod op de opslag van deze artikelen zullen deze importeurs ook 

problemen krijgen met de verkoop hiervan in de rest van Europa. Het verbod op opslag van 

deze artikelen lijkt mijn dan ook onredelijk. 

- Vuurwerkvrijezones op logische plekken (bijvoorbeeld in het gebied rondom een evenement 

of rondom kinderboerderijen) zijn prima, maar bij een gemeentelijk verbod wordt voor veel 

ellende gezorgd. Dit gaat zorgen voor vuurwerktoerisme, mensen die zich netjes aan de wet 

willen houden gaan naar andere gemeentes toe om toch af te kunnen steken. Hiernaast 

zullen er enorm veel mensen zijn die zich niet aan zo’n gemeentelijk verbod zullen houden, 

de handhaving op dit verbod is praktisch onmogelijk. Ik voorzie juist door een gemeentelijk 

verbod meer overlast, doordat er nog meer vuurwerk vroegtijdig afgestoken gaat worden. 

Het is immers dan toch al verboden, ook op 31 december. In mijn ogen zouden 

gemeentelijke verboden wettelijk niet mogelijk moeten zijn. 

- Het verbod op single shots en knalvuurwerk komt te snel. Er zijn nog vele consumenten die 

deze producten nog over hebben van afgelopen oud & nieuw, het is immers toegestaan om 

25 kilogram consumenten vuurwerk te bewaren op een niet publiek toegankelijke plaats. 

Waar moeten deze consumenten met deze producten naar toe? Consumenten krijgen niet 

eens de kans om dit op een legale manier op te lossen, buiten de verkoopdagen mag dit 

vuurwerk namelijk niet vervoerd worden en afsteken met oud en nieuw mag bij een verbod 

ook niet meer.  

Ook winkels en importeurs zitten met gigantische restvoorraden van deze producten. Om dit 

vuurwerk kwijt te raken gaat dit deze bedrijven enorm veel geld kosten, en dat terwijl deze 

bedrijven door de huidige corona crisis al veel omzet dreigen mis te lopen. Vuurwerk is een 

bijproduct voor vele winkels om aan het einde van het jaar nog wat extra omzet te kunnen 

draaien. Zorg voor een overgangsjaar voor dit verbod in gaat. 

 

Ik hoop dat jullie de wijzigingen kunnen herzien. 


